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Mötesanteckningar – Prefektråd SCI-skolan

Datum för mötet: 2023-02-07 – 15.00-17.00
 

Plats för mötet Galaxen, Lindstedtsvägen 25
 

Närvarande: Sandra Di Rocco, skolchef
Mark Pearce, vice skolchef FFA
Gunnar Tibert, vice skolchef GA
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA
Helene Rune, administrativ chef
Pär Olsson, prefekt Fysik
Mats Boij, prefekt Matematik
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik
Jonna Holmlund Åsman, ledningsstöd

Övrigt närvarande:  
Frånvarande:  

 
 Föredragande

1. Information från skolan
Medarbetarsamtal 
Skolchef meddelar att årens samtal kommer äga rum under mars
och april.

RAE uppföljning
Mark har skickat ut information per mail och det kommer att gå
ut ytterligare mail med bland annat datum för workshop.

Sandra Di Rocco
Mark Pearce
Oscar Tjernberg
Gunnar Tibert

-  Kra liters dialog



 
GRU
KTH önskar utöka grundutbildningen både kortsiktigt och
långsiktigt. Gunnar Tibert föredrar förslag för utveckling. Gunnar
kommer att göra simuleringar och presenterar vid nästa
prefektråd.

Lokaler 
Prissättningsmodellen för lokaler var uppe för diskussion idag
centralt, eventuellt kommer viktfaktorn för källarlokaler att
räknas ner jämfört med kontorsutrymmen.
 
Skolans doktorander
De senaste 10 åren har antalet nyantagna doktorander på KTH
sjunkit, under föregående år var tappet särskilt stort. På SCI
tenderar det att fluktuera år till år snarare än att följa KTHs
mönster. Rektor önskar att skolorna återkommer med kommentar
om den centrala statistiken. Rådet diskuterar eventuella orsaker,
ökade kostnader spelar troligen in. 
 
Återkoppling om forskningsexempel
Oscar har bett om exempel att ta upp i nyhetsbreven. De prefekter
som inte redovisar under mötet ombeds att skickas till Oscar per
mail.

KAW-Scholar 
Skolcheferna diskuterade under gårdagen vilka ansökningar som
kommer att skickas vidare från KTH. De berörda informeras
inom kort.
Skolfest 
Skolfesten är planerad till 24 maj, även administrationen kommer
att bjudas in.

Internat i höst flyttat
Internatet flyttas en dag och kommer äga rum 18-19 september. 

GRU ekonomi 
Skolchef presenterar skolans finansiella resultat för föregående år
och rådet diskuterar resultat och framtid.

Internat 
Skolchef presenterar vad som kommer att diskuteras under
ledningsinternatet nu i mars. Prefekterna uppdras att förbereda
varsin kortare presentation utifrån: a) Hur fördelas basmedel till
personal (vilka kriterier)? b) Hur finansieras infrastruktur? c) Hur
ser ni på fakultetsdimensioneringen för de kommande åren?

 
2. Information och frågor från institutionerna

Biblioteket avslutat prenumerationer
Pär Olsson
Mats Boij

beehive
 r



Rådet diskuterar hur kommunikationen med biblioteket sköts
idag vad gäller prenumerationer och liknande. Helene uppdras att
undersöka hur det bör se ut framgent.
 
Nya organisationen 
Rådet diskuterar roller och arbetsuppgifter inom skolans nya
organisation.

Fredrik Lundell
Carlota Canalias

3. Övriga frågor
Inga övriga frågor lyftes.

 

4. Nästa möte
2023-02-21 klockan 15.00-17.00
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